FOR CONTRIBUTIONS: LaCOSA II. International Conference on Sequence Analysis and Related Methods.
Lausanne, June 8-10, 2016
Deadline for submissions: 10 January 2016.
The International Conference on Sequence Analysis and Related Methods will be held at the University of Lausanne four years after the Lausanne Conference on Sequence Analysis (LaCOSA). The conference aims to bring together scholars using innovative methods for analyzing longitudinal data in social, managerial, political, health or environmental sciences with developers of methods for longitudinal analysis.

In addition to usual contributions, the conference will also organize a data analysis contest. For detailed instructions, please refer to the conference website.

Call for contributions: https://www.lives-nccr.ch/sites/default/files/pdf/actualite/lacosa2_flyer.pdf
Please notice that the Organizing Committee has budgeted a limited amount to support financially participants that are not affiliated to any institution and cannot, therefore, benefit from an institutional financing. This financial help is primarily intended for students and  participants from developing countries. 
​Please visit  https://lacosa.lives-nccr.ch/registration-fees. ​

For further information: https://lacosa.lives-nccr.ch/


APPEL A CONTRIBUTIONS: LaCOSA II. Conférence internationale sur les analyses de séquence et méthodes connexes.
Lausanne,  8-10 juin 2016
Date limite pour les soumissions: 10 janvier 2016.
Une nouvelle conférence internationale sur les analyse de séquence et méthodes connexes sera organisée à l'Université de Lausanne quatre ans après la première conférence LaCOSA. La conférence vise à rassembler ensemble des chercheurs utilisant des méthodes innovatives pour analyser des données longitudinales en sciences sociales, sciences du management, sciences politiques, sciences de la santé, sciences de l'environnement avec des développeurs de ces méthodes.

En plus de contributions classiques, la conférence organisera aussi une compétition d'analyse de données. Pour des informations détaillées, voir le site de la conférence. 

Appel à contribution (en anglais): https://www.lives-nccr.ch/sites/default/files/pdf/actualite/lacosa2_flyer.pdf
Il est à noter que le comité d'organisation prévoie de proposer quelques subsides afin de d'aider des participants qui ne sont affiliés à aucune institution et qui ne peuvent donc pas bénéficier d'un financement institutionnel. Cette aide financière est réservée en premier lieu aux étudiants et participants résidant dans un pays en développement.
Voir le site : https://lacosa.lives-nccr.ch/registration-fees. ​

Pour de plus amples informations: https://lacosa.lives-nccr.ch/
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